

# Besluitenlijst domeinvergadering Algemene Zaken

**Aanvang:** 11 april 2023 om 17.00 uur

**Vergaderlocatie:** Groene Kamer

**Domeinvoorzitter:** Anita van Ham

**Domeingriffier:** Ira Bongers

## **Aanwezige fracties (14)**

SPM, GroenLinks, D66, CDA, PvdA, Partij Veilig Maastricht, VVD, Partij voor de Dieren, Volt, SP, PVV, 50PLUS, SAB, M:OED.

## **Aanwezige domeinleden (18)**

Ria Makatita (SPM), Jan Meertens (SPM), Anne Lucas (GroenLinks), Harry Schouten (GroenLinks), Claudia Demas (D66), Nol Beckers (CDA), Maren Slangen (PvdA), Jean Pellaers (PvdA), Jo Smeets (Partij Veilig Maastricht), Jean-Pierre van Wissem (VVD), Jules Vaessen (Partij voor de Dieren), Jules Ortjens (Volt), Stephanie Blom (SP), René Betsch (PVV), Willy Bronckers (50PLUS), Bennie van Est (50PLUS), Jos Gorren (SAB), Martin van Rooij (M:OED).

## **Aanwezig college**

Wethouders Fokke en Meij.

## **Ambtenaren: (die het woord hebben gevoerd)**

Agendapunt 6: John Kuijpers (senior financieel beleidsmedewerker financiën).

### **1. Opening, agenda en besluitenlijst (mondeling)**

De voorzitter stelt vast dat er voldoende fracties aanwezig zijn en opent om 17.00 uur de domeinvergadering Algemene Zaken.

De agenda en besluitenlijst worden vastgesteld. Er zijn berichten van verhindering ontvangen van de heren Mülders en De Vries. De fracties Liberale Partij Maastricht en Forum voor Democratie zijn niet aanwezig.

### **2. Mededelingen incl. status openstaande toezeggingen**

Het overzicht van toezeggingen wordt voor kennisgeving aangenomen en geeft geen aanleiding tot nadere vragen.

→ De heer Schouten geeft aan dat zijn fractiegenoot, de heer van der Gugten, bereid is om te participeren in de werkgroep die zich buigt over het reglement van orde. Door de heer Smeets wordt gevraagd om via het presidium te inventariseren welke fracties zich willen aanmelden voor deze werkgroep.

### **3. Rondvraag aan het college (mondeling)**

Er zijn vooraf vragen aangekondigd door de heer Schouten van GroenLinks over de rapportage vuurwerkoverlast en mevrouw Slangen (PvdA) over stagevergoedingen.

#### ***Vuurwerkoverlast***

Wethouder Fokke geeft, namens het college aan de vragen door te geleiden naar de portefeuillehouders voor schriftelijke beantwoording. Mevrouw Demas heeft een aanvullende vraag die zij ook graag schriftelijk beantwoord zou willen zien. Deze vraag wordt ook doorgeleid naar de portefeuillehouder(s).

#### ***Stagevergoedingen***

Wethouder Meij beantwoordt de vragen mondeling en geeft aan dat de huidige richtlijnen die uit 2016 stammen momenteel geactualiseerd worden. Hij stelt voor om de impact van een eventuele gelijke onkostenvergoeding mee te nemen in het gesprek van deze actualisering.

#### 4. Jaarplanning (ter informatie)

De jaarplanning wordt voor kennisgeving aangenomen. Wethouder Fokke geeft aan dat de behandeling van de P&C-documenten van BsGW geagendeerd staat voor juni, dit wordt mei.

#### 5. Informatiesessie – Hoe wordt de WOZ-waarde berekend

De voorzitter informeert of het domein akkoord is om de presentatie te houden ondanks de latere aanlevering dan 12 dagen voorafgaand aan de vergadering. Er wordt gevraagd actief te communiceren wanneer stukken binnen de termijn van twaalf dagen worden gepubliceerd.

→ De wethouder doet de suggestie of de agendacommissie een uitspraak kan doen over het aanleveren van stukken, 12 dagen voorafgaand aan de vergadering, ook presentaties betreft.

De heren Noël Lebens (directeur) en Gaston Goessens (afdelingshoofd Heffen) van BsGW lichten de presentatie toe die op 6 april jl. bij de agenda is geplaatst. De domeinleden stellen tussendoor vragen en deze worden mondeling beantwoord.

Er ligt geen raadsvoorstel voor, dus er is geen besluitvorming aan de orde.

**Toezegging:** Wethouder Fokke zegt toe om een aantal gegevens (indien beschikbaar) aan de raad te verstrekken. Het gaat om het aantal meldingen dat over de WOZ-waarde binnenkomt op het callcenter. Tevens zal inzicht worden gegeven in het aantal bezwaren en het percentage toekenningen incl. een weergave van de bezwaren die wel- of niet ontvankelijk zijn verklaard.

De heer Betsch (PVV) verlaat de vergadering voor de dinerpauze en geeft aan dat het raadsvoorstel van agendapunt 6 (Actualisatie financiële beleidsregels en controleverordeningen) voor zijn fractie een **hamerstuk** is.

#### 6. Actualisatie financiële beleidsregels en controleverordeningen

De voorzitter van de commissie B&V (de heer Beckers) licht de bespreking van de stukken en de voorliggende wijzigingen kort toe. En geeft aan hoe de besluitvorming verloopt inzake deze beleidsregels en verordeningen.

Er wordt geconstateerd dat er meer samenhang is gekomen in de financiële beleidsstukken en door een deel van het domein wordt aangegeven dat de stukken moeilijk leesbaar zijn; het zijn heel technische stukken (er wordt in de beantwoording aangegeven dat is aangesloten bij de modelverordening van de VNG). Er worden verschillende verduidelijkende vragen gesteld over o.a. de inwerking treding met terugwerkende kracht, de verschillen ten opzichte van de vorige verordeningen die niet altijd verklaarbaar zijn. Op de vraag of de afwijkingen per taakveld of programma worden verklaard wordt geantwoord dat het voor elke afwijkingen van 1 ton geldt. Ook wordt gevraagd hoe de aanbevelingen van de rekenkamer inzake de P&C-cyclus in het sociaal domein zijn verwerkt in de voorliggende stukken. De data van de tussenrapportages worden jaarlijks afgestemd met de griffie en opgenomen in de P&C-kalender. Deze tussentijdse rapportages worden vastgesteld door de raad.

Mevrouw Demas geeft aan het prettig te vinden als de aanloop van deze wijzigingen (Eerste Kamer september 2022, vaststelling Koninklijk Besluit (november 2022) ook in de voorstellen wordt opgenomen.

Het raadsvoorstel lijkt voor de meerderheid van de aanwezige fracties besluitrijp en kan worden doorgeleid naar de raadsvergadering van 25 april a.s. Het kan **niet** als hamerstuk worden geagendeerd. NB De heer Gorren (SAB) verlaat om 20.15 uur de vergadering. Hij heeft aangegeven dat het raadsvoorstel voor zijn fractie een hamerstuk is.

De wethouder biedt echter aan om de gestelde vragen in de verordening te toetsen en/of aan te vullen waarbij ook het antwoord van de rekenkamer wordt afgewacht. Opgemerkt wordt dat het uitvoeringsbeeld dat op grond van de huidige verordening per april zou worden opgesteld, in de nieuwe verordening niet terugkomt en dat door de vertraging die nu optreedt niet voldaan wordt aan de huidige verordening. De nieuwe verordeningen zullen ingaan met terugwerkende kracht vanaf 1 januari 2023. De documenten die betrekking hebben op het begrotingsjaar 2023 worden verder conform planning opgesteld. De behandeling van de stukken wordt opnieuw geagendeerd voor en inhoudelijk besproken in de domeinvergadering AZ van mei of juni, tenzij blijkt dat de antwoorden/aanpassingen ruim voor de raadsvergadering van 25 april a.s. verwerkt zijn.

**Toezegging:** De wethouder zegt toe de door het domein gestelde en nog openstaande vragen over de financiële beleidsregels en de controleverordeningen, inclusief de manier waarop de aanbevelingen (n.a.v. het aangenomen amendement) van de Rekenkamer zijn verwerkt, te beantwoorden of alsnog te verwerken in de stukken. Verwachte termijn van afdoening: 31-5-2023.

## **7. Sluiting**

De voorzitter bedankt de aanwezigen voor de medewerking aan de domeinvergadering en sluit om ca. 21.00 uur de vergadering.